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Protokół Nr 6/2022 

z posiedzenia Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Rady Miejskiej  

odbytego w dniu  13 czerwca 2022 roku 

 

Obecni wg załączonej listy.  

Miejsce posiedzenia: Urząd Miasta Białogard, Biuro Rady Miejskiej (pokój nr 253) 

 

Tematyka Komisji: 

1. Otwarcie posiedzenia komisji, w tym przyjęcie protokołu Nr 5/2022.  

2. Zapoznanie się i rozpatrzenie petycji mieszkańców ulicy Witkacego w Białogardzie w 

sprawie decyzji Burmistrza Białogardu w sprawie ustalenia opłaty adiacenckiej oraz 

przygotowanie projektu uchwały wraz z uzasadnieniem.  

3. Sprawy różne. 

4. Zamknięcie posiedzenia. 

 

Ad 1 

Otwarcie posiedzenia komisji. 

O godzinie 11:02 posiedzenie otworzył i prowadził Przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków 

i Petycji Rady Miejskiej Białogardu – Janusz Andrysiak.  

Komisja nie zgłaszała uwag do porządku posiedzenia.  Przewodniczący poddał głosowaniu 

tematykę spotkania.  

Przegłosowano: 

Za – 3 głosy (jednogłośnie). Tematyka została przyjęta. 

Przewodniczący Komisji poddał pod głosowanie przyjęcie protokołu Nr 5/2022 z posiedzenia 

komisji w dniu 26 kwietnia 2022 r.  

Komisja przyjęła protokół Nr 5/2022 z posiedzenia w dniu 26 kwietnia 2022 r. głosując: 

Przegłosowano: 

Za – 3 głosy (jednogłośnie) 

 

Ad 2 

Zapoznanie się i rozpatrzenie petycji mieszkańców ulicy Witkacego w Białogardzie              

w sprawie decyzji Burmistrza Białogardu w sprawie ustalenia opłaty adiacenckiej oraz 

przygotowanie projektu uchwały wraz z uzasadnieniem. 
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Komisja Skarg, Wniosków i Petycji zapoznała się z dokumentacją dołączoną do petycji przez 

mieszkańców ulicy Witkacego. Przewodniczący Komisji wysłuchał przedstawicieli 

mieszkańców ulicy Witkacego. Komisja przeprowadziła dyskusję, jednak z ustawy o 

gospodarce nieruchomościami wynika, że jedynymi podmiotami uprawnionymi do 

rozpatrywania spraw dotyczących ustalenia opłaty adiacenckiej są organy wykonawcze gmin – 

wójtowie, burmistrzowie i prezydenci miast. Rada gminy uprawniona jest w tym zakresie 

jedynie do ustalenia wysokości stawki procentowej opłaty adiacenckiej. W myśl powołanych 

przepisów ustawy o gospodarce nieruchomościami do rozpatrywania i załatwiania spraw 

związanych z ustalaniem opłaty adiacenckiej jest Burmistrz Białogardu, należy przedmiotową 

petycję przesłać do Burmistrza Białogardu jako podmiotu właściwego do rozpatrzenia tej 

petycji. Przewodniczący odczytał projekt uchwały wraz z uzasadnieniem. 

Przewodniczący zamknął dyskusję. 

Przegłosowano: 

Za – 2 głosy,  Przeciw – 1 głos,  Wstrzymało się – 0 głosów  

Projekt uchwały został przyjęty i zostanie przedstawiony Radzie Miejskiej Białogardu podczas 

obrad na Sesji Rady Miasta. 

 

Ad 3 

Sprawy różne 

Komisja poruszyła kwestię zbiórki odpadów wielkogabarytowych na terenie Miasta Białogard. 

 

Ad 4 

Zamknięcie posiedzenia 

Po wyczerpaniu porządku posiedzenie komisji zakończono o godzinie 12:31. 

 

 

Protokołowała: 

Dagmara Korobowicz 

 Przewodniczący Komisji 

 

                                                                                        /-/ Janusz Andrysiak 


